



INSTITUTIONS & STRATEGIES NEWS SEPTEMBER 2015



EUROPEAN AND INTERNATIONAL FUNDRAISING

Institutions & Strategies is referencing into INCUB' EUROPE

Institutions & Stratégies remporte un marché auprès de l'**ARDI** (Agence régionale de l'innovation en région Rhône Alpes) dans le cadre de Incub' Europe 3.

Il s'agit d'un dispositif d'aide, qui vise à développer la participation des entreprises dans les projets européens, consolider leur stratégie de recherche de partenaires européens.

Le dispositif comprend 2 phases successives:

1. Un **diagnostic** réalisé par l'**ARDI** afin d'évaluer le développement potentiel de l'entreprise sur le marché européen

2. Un **accompagnement** réalisé par un consultant spécialisé dans les projets européens.

Institutions et Stratégies peut vous accompagner dans le cadre de cette phase 2.

A noter que pour cette deuxième phase, 80% du montant de la prestation est pris en charge par la région Rhône-Alpes, les 20% restant sont à la charge de l'entreprise.

Institutions & Strategies is working with **ARDI** (Regional Agency for Development and Innovation) under Incub Europe 3.

Incub' Europe 3 is a support scheme funded by the Rhône-Alpes region, which aims to increase the participation of regional SMEs and Midcaps in European projects.

This is a two phases process:

1. A **diagnosis** made by **ARDI** or one of its partners to assess the potential development of the company in the European market and identify its needs to prepare for a European project

2. A **professional support** conducted by a consultant specializing in European projects.

Institutions and Strategies will support you for this phase 2.

Note that for this second phase, 80% of the cost is supported by the Rhône-Alpes region, the remaining 20% are at the company's expense.





INTERNATIONAL TECHNOLOGICAL PARTNERSHIPS

New international partners for Institutions & Strategies

Institutions & Stratégies et **Wavv** viennent de signer un partenariat pour le déploiement du R&D shift program en Europe.

Conçu par le cabinet d'avocat **Stonecracker**, ce programme tire parti du fonctionnement du crédit d'impôt au Canada concernant la recherche scientifique et la R&D pour permettre aux grandes entreprises de développer un partenariat stratégique avec les PME canadiennes.

Les grandes entreprises bénéficient d'importantes mesures d'incitation du gouvernement canadien (particulièrement pour les activités de R&D). Ce système de crédit d'impôt permet notamment un retour sur investissement multiplié par 2,5.

Wavv est un cabinet spécialisé dans le développement commercial des PME dans les domaines de l'aérospatiale, la défense, la sécurité et l'énergie.

Ces alliances stratégiques renforcent le positionnement international d'**Institutions & Stratégies**.

Institutions & Strategies and **Wavv** have just formed a strategic alliance to set up R&D Shift TM program in the E.U.

Design by **Stonecracker** law office, this program uniquely leverages changes to Canada's Scientific Research and Experimental Development Tax Credit laws to allow large companies to strategically partner with Canadian SMEs.

Large companies benefit from major incentives from the Canadian Government for R&D activities.

This Tax Credit system provide access to cash, an earnings boost and 2.5X Return on Investment.

WaVv is specialized in supporting SMEs commercial expansion in the Aerospace, Defence & Security, and Energy sectors.

These strategic alliances strengthen the international position of **Institutions & Strategies**.



STONECRACKER
SCIENTIFIC · LEGAL · NETWORK



ECCO Symposium on November 18. and 19. in London will focus on Asia, Africa and Middle East's offset regulations



Institutions & Stratégies interviendra lors du prochain symposium ECCO (European Club for Countertrade & Offset) qui aura lieu le 18 et 19 novembre à Londres.

L'intervention portera sur l'état d'avancement du projet de recherche sur les offsets dans le cadre du groupe de travail à la Banque Mondiale.

Institutions & Strategies will take part in the 11th ECCO (European Club for Countertrade & Offset) Symposium, on November 18. and 19. in London.

The intervention will focus on the progress of the offsets research project as part of the working group at the World Bank.

New collaboration with CLASSE EXPORT



Institutions & Stratégies travaille désormais en étroite collaboration avec **CLASSE EXPORT** sur l'ingénierie financière à l'internationale.

Il existe plusieurs aides financières disponibles pour l'international (coface, Etat, région, BPI , subventions...) et pour faire le point sur toutes les solutions disponibles, **Institutions & Stratégies** et **CLASSE EXPORT** vous propose un **audit gratuit et sans engagement**.

Institutions & Strategies is now working closely with **CLASSE EXPORT** on international financial engineering.

There are several financial aids available to support export (Coface , State, Region , BPI, grants ...) and to take stock of all available solutions, **Institutions & Strategies** and **CLASSE EXPORT** offer a **free and without obligation audit**.



Institutions & Strategies® is a services company specialized in European and International Fundraising; Public Affairs and Economic Diplomacy; International Technological Partnerships